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Градско  веће  Града  Новог  Сада  на  300. седници  од  07. фебруара  2020. године, 
разматрало  је  одговор  на  одборничко  питање  одборнице  Недењковић  Марине, 
поставњено  на  LVІIІ  седници  Скунштине  Града  Новог  Сада  од  12. децембра  2019. 
године, припремњен  у  Градској  управи  за  комуналне  послове  и  тим  поводом  донело  је  
Закњучак  број : 352-1/2019-116-8/1-јј  од  07. фебруара  2020. године, који  Вам  са  
одговором  на  одборничко  питање  доставњамо  у  прилогу. 

   

ЕЈјНИКА  



На  основу  члана  34. став  8. Пословника  Скупштине  Града  Новог  Сада  (,, Службени  
лист  Града  Новог  Сада , бр.  64116 и  49119) Градско  веће  Града  Новог  Сада  поводом  
разматрања  Предлога  текста  одговора  на  одборничко  питање  Марине  Недеј-bковић  са  LVІІІ  
седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада, одржане  12. децембра  2019. године, 
на  300. седнициодржаној   07.02. 2020. годинедоноси  

ЗАКЈІDУЧАК  

ј. Утврђује  се  одговор  на  одборничко  питање  Марине  Неде.њковић  са  LVІІІ  
седнице  Скупштине  Града  Новог  Сада, одржане  12. децембра  2019. године, који  је  
припрем.њен  у  Градској  управи  за  комуналне  послове. 

1. Одговор  на  одборничко  питање  Марине  Неде.њковић , који  чини  саставни  део  
овог  закп,учка, достав.ња  се  председнику  Скупштине  Града  Новог  Сада. 
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ЧЛНИКА  
т\ ан  Ст&ноје,вцћ  

Марина  Недегbковић, одборница  у  Скупштини  Града  Новог  Сада, на  LVІІІ  седници  
Скупштине  Града  Новог  Сада, одржаној  12. децембра  2019. године1  поводом  одговора  
датог  на  одборничко  питање, поставила  је  следеће  питање: 

,,Прво  питање  односи  се  на  Улицу  трешњина  у  Боцкама. Један  део  улице  је  
остао  још  увек  нелриступачан  како  стоји  у  оДговору  на  питање  за  радове  које  
изводи, односно  за  одношење  смећа  од  стране  градске  ,,Чистоће . Стоји  у  одговору  
да  само  до  половине  улице  могу  да  приступе  и  да  су  у  тој  половини  улице  у  
могућности  да  празне  посуде. Поставл,ам  nитање, шта  се  дешава  са  том  другом  
половином  улице  и  да  ли  ,,Чистоћа  може  да  пронађе  неки  други  модул  или  решење  
да  се  не  врши  селепивна  примена  одношења  смећа  у  овој  улици  у  

На  поставњено  питање  Градска  управа  за  комуналне  послове  на  основу  података  
прибавњених  од  стране  Јавног  комуналног  предузећа  ,,Чистоћа  Нови  Сад, сачинила  је  
следећи  

одгоВоР  

Чланом  б. став  5. Правилника  о  условима  за  поставгbање  посуда  за  сакупњање  
отпада  (,,Службени  лисТ  Града  Новог  Сада , бр.  19/11 и  7/14), прописано  је  да  у  случају  
да  места  на  којима  треба  да  се  поставе  посуде  нису  приступачна  (раскопана  улица, нема  
јавне  расвете  и  сл.) корисник  је  дужан  да  сакупњен  отпад  одлаже  у  посуде  које  ће  бити  
поставгbене  на  привременој  локацији , о  чему  ће  Јавно  комунално  предузеће  ,,Чистоћа  
Нови  Сад  благовремено  обавестити  корисника. 

Такође, Јавно  комунално  предузеће  ,,Чистоћа  Нови  Сад, је  обавестило  Градску  
управу  за  комуналне  послове , да  су  се  од  20. јануара  2020. године, створили  услови  за  
пражњење  посуда  у  целој  Улици  трешњина  у  Боцкама , те  се  то  од  наведеног  датума  и  
чини. 
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